

朝陽科技大學 095學年度第1學期教學大綱
Visual Communication Design Practice Studio 視覺傳達設計實務專題

當期課號	7741	Course Number	7741
授課教師	諸葛正	Instructor	
中文課名	視覺傳達設計實務專題	Course Name	Visual Communication Design Practice Studio
開課單位	設計研究所碩士在職專班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標		Objectives	
教材	工設與視傳分組上課與發表，採指導老師個別指導、集體發表方式進行。	Teaching Materials	工設與視傳分組上課與發表，採指導老師個別指導、集體發表方式進行。
成績評量方式	第二週：審查通過或重新提案。 期中考週：40%(指導老師成績佔60%，評分老師成績佔40%)。 期末考週：60%(指導老師成績佔60%，評分老師成績佔40%)。	Grading	2nd week : Evaluation for project proposals 。 9th week : 40% (60% for Supervisor , 40% for other teachers) 。 17th week : 60% (60% for Supervisor , 40% for other teachers) 。
教師網頁	-		
教學內容	此課程可選擇與論文、公司內計畫、或具有實用性等相關題目，進行為期一學期的設計專業演練，以達到理論與實務相結合之目的。 第一週：在此之前研究生和指導老師討論與確認專題題目。 第二週以後：每週專題提案及時程報告。 期中考週：專題研究進度報告。 期末考週：專題研究成果報告。	Syllabus	Students are free to choose any topic which is either related to their thesis, projects of their company, or other practical topic to pursue a semester-long project. It is aiming at enhancing the link between practice and research. 1st week: Students have to discuss with supervisors to decide their topics. Each week: Students have to report their advancement to their supervisor and make discussions. Final week: Exhibition of project result.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。